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OPRICHTINGSVERGADERING 

DER  

AMSTERDAMSCHE GOLFCLUB  

GEHOUDEN IN HET AMSTEL HOTEL 

OP 

29 SEPTEMBER 1934 TE 2 UUR n.m. 

 

 

Aanwezig was het Voorloopige Comité, bestaande uit de Heeren: 

  W. Brusse 

  Mr. L. van Cranenburgh 

  J.T. Cremer 

  Gust. Jiskoot 

  G.W.A. Luden  

  Mr. J.A. van Sonsbeeck 

 

onder Voorzitterschap van den Heer Mr. K. Jansma. Van de Heeren Dr. W. Siegers en J.A.A. Straaman was bericht 

van verhindering binnengekomen. Ter vergadering verschenen voorts een 50-tal belangstellenden onder wie een 

16-tal dames. De Voorzitter sprak allereerst een woord van hartelijk welkom uit en deelde mede dat het 

Voorloopig Comité gemeend had deze vergadering bijeen te moeten roepen voor de stichting van de 

Amsterdamsche Golfclub. 

In een rede deed de Voorzitter uitkomen, dat in Amsterdam alle mogelijk soorten sport beoefend kunnen worden 

behalve het golfspel, een sport die ook hier te lande zich in een stijgende populariteit verheugt. Spreker vroeg, 

waarom er tot dusverre in Amsterdam nog geen golfbaan was. Men beweert, dat het terrein hiervoor niet geschikt 

zou zijn, omdat er niet genoeg hoog en laag is, maar dit berust op een misverstand. Als voorbeeld  werd 

aangehaalde beroemde course van St. Andrews in Schotland. Daar toch is het terrein nagenoeg even vlak als bij 

Amsterdam en werd hem dit nog bevestigd door de fa. Colt, Alison & Morison, die in Amerika voortreffelijke 

golfbanen heeft aangelegd op volkomen soortgelijk terrein als in Duivendrecht. 

Een groot bezwaar volgens spreker waren de hooge kosten die gepaard gaan met den aanleg van een 

golfbaan en waarvoor in dezen hachelijken tijd niet gemakkelijk de noodige gelden bijeengebracht zouden kunnen 

worden en mogen de Amsterdamsche tegenwoordige en toekomstige golfspelers zich dan ook gelukkig prijzen dat 

de bekende Sportfirma Temmink & Zn zoo ondernemend is geweest de baan te Duivendrecht tot stand te brengen, 

die ter uitsluitende beschikking van de Amsterdamsche Golfclub zal komen. 

Noch van de club, noch van de leden zal eenig aandeel in de exploitatiekosten gevraagd worden. 

De meening is uitgesproken, zegt spreker, dat het een zgn, “ public course” zou worden die in karakter 

totaal van de bestaande clubs zou verschillen, maar niets is minder waar. 

De Amsterdamsche Golfclub wordt geen “ public course”  maar een zgn. “proprietary club”, zooals men in 

Engeland veel aantreft. De toelating van nieuwe leden geschiedt uitsluitend door de club. Het blijft dus, zoo zegt 

spreker, een besloten vereeniging. 

Vervolgens bracht spreker hulde aan de Fa. Temmink voor de ondernemingsgeest in deze benarden tijd ten toon 

gespreid, want het idee “proprietary club” brengt mede dat de exploitatie voor rekening en risico van den eigenaar 

is. 

Ook werd een enkel woord gezegd over de afbakening van de verhouding tusschen de Fa. Temmink en de 

Amsterdamsche Golfclub. Deze zal met zorg geschieden, want het spreekt vanzelf, dat het hier niet alleen aankomt 
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op een goed contract, als wel op den geest, waarin dit contract wordt nagekomen. Spreker kon verklaren, dat het 

Voorloopig Comité met den grootsten lof aan de bereidwilligheid der firma Temmink kan spreken om aan hare 

verlangens tegemoet te komen en was het Comité overtuigd, dat ook in het vervolg op een voortreffelijke 

samenwerking mag worden gehoopt. 

Spreker was ervan overtuigd, dat de Amsterdamsche Golfclub zich ook zou mogen verheugen in een goede 

verstandhouding tot de reeds bestaande Golfclubs; de bedoeling was niet eenige der voortreffelijke clubs, die in de 

omgeving van Amsterdam reeds bestaan concurrentie aan te doen, al zullen zij wellicht in den aanvang eenige 

leden verliezen. 

Vervolgens brengt spreker hulde aan Ir. Koning, chef van de Afdeeling Beplanting te Amsterdam, die zoo 

succesvol als adviseur opgetreden is en nog optreedt. Het deed spreker daarom veel genoegen, dat hij op deze 

vergadering 

Aanwezig was om een en ander over de baan te kunnen vertellen. 

 Verder merkte spreker op dat een Golfcourse niet compleet is zonder een clubhuis, maar het vertrouwen 

van de firma Temmink in het succes der baan was zoo groot, dat een fraai clubhuis reeds in aanbouw is naar een 

ontwerp van Architect Warners, die op zijn beurt een en ander hierover zou mededelen. 

 Spreker wees er nog op, dat de aanleg van de baan een verfraaiing voor de omgeving van Amsterdam en 

een attractie voor vreemdelingen zou zijn, alsmede dat de aanleg een vrij groot aantal werklieden maandenlang 

arbeid geeft, terwijl de exploitatie eveneens voor een aantal personen een behoorlijke bron van inkomsten zal 

opleveren. 

 Hierna werd Ir. Koning in de gelegenheid gesteld eenige mededeelingen over het terrein te doen aan de 

hand van diverse goede lichtbeelden, gevolgd door de vertooning van de Bobby Jonesfilm. 

Daarna was het woord aan Architect Warners, die aan de hand van een teekening vertelde hoe het clubgebouw er 

in de toekomst zou gaan uitzien. 

 Beide sprekers werden door den Voorzitter bedankt voor hunne bereidwilligheid. Hierna werd gevraagd, 

wie van de aanwezigen zich nog wilde bedenken. Er bleken slechts twee Heeren te zijn, die voorloopig nog niet als 

lid wenschten toe te treden.. 

De Voorzitter van het Voorloopig Comité verklaarde toen met een hamerslag 

 

“de Amsterdamsche Golfclub” 

 

als opgericht, welke verklaring met applaus begroet werd. 

 

 Na nog verzocht te hebben het Voorloopig Comité als Voorloopig Bestuur te laten fungeeren, sloot de 

Voorzitter om 3 uur 15 de Vergadering en noodigde de aanwezigen uit voor een bezoek aan de baan in 

Duivendrecht, waar een wandeling over het terrein onder de deskundige leiding van Ir. Koning zou worden 

gemaakt. 

 

w.g. 

K. Jansma 
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NOTULEN 

DER BESTUURSVERGADERING VAN DE 

AMSTERDAMSCHE GOLFCLUB 

GEHOUDEN OP 18 OCTOBER 1934 

IN DE GROOTE CLUB 

 

 

Aanwezig de Heeren Mr. K. Jansma (Voorzitter), J.T. Cremer, Mr. L. van Cranenburgh, Gust. Jiskoot, G.W.A. Luden, 

J.A.A. Straman, J.R. Koning en de Secretaris. 

 

 De Voorzitter opent om 8 uur 5 min. de Vergadering en zegt deze bijeen geroepen te hebben tot het 

bespreken van: 

1. de Statuten 

2. een ontvangen brief van de fa. Temmink inzake aanname nieuwe leden en bespelen terrein 

3. Candidaat-leden 

4. Zwarte Weg 

5. Verzoek Vrouwenclub 

 

De Voorzitter doet allereerst het voorstel om pogingen te doen om zoolang de links in Duivendrecht nog niet in 

gebruik kunnen worden genomen de leden in staat te stellen te Hilversum te spelen. De heer Luden betwijfelt of 

op succes gerekend kan worden door den grooten toewas van leden der Hilversumsche Golfclub en het dus 

buitengesloten geacht moet worden dat aldaar op Zaterdag en Zondag gespeeld kan worden. Hieraan zou 

tegemoet gekomen kunnen worden door zoo spoedig mogelijk een oefenterrein in gereedheid te laten brengen, 

opdat de leden in staat gesteld kunnen worden zich te oefenen. De heer Koning geeft aan de hand van een van de 

Nederlandsche Spoorwegen ontvangen kaart uitleg over het oefenterrein maar noemt het een bezwaar, dat, 

zoolang het Clubhuis niet gereed is, de spelers zich niet kunnen verkleeden. De Voorzitter vindt dat niet met het 

oog op den geringen afstand van Amsterdam, zoodat verkleeden niet direct noodzakelijk is. De heer Van 

Cranenburgh zegt: het loopt tegen de winter en zal er dus van oefenen niet veel komen, dat bestreden wordt door 

den heer Luden, omdat er vele leden zijn die nog nooit een golfstick in handen hebben gehad.  

De heer Van Cranenburgh acht het geschikter te wachten op voltooiing van het Clubhuis, dat einde December 

tegemoet gezien kan worden en dus te bepalen dat het oefenterrein begin Januari in gereedheid zal zijn. Hiermede 

kan de Vergadering zich vereenigen. 

 

 Vervolgens leest de Voorzitter een brief van de firma Temmink voor over aanname van leden in verband 

met de hooge exploitatiekosten, die begroot worden op fl. 45.000. Volgens haar oordeel zou er minder selectief 

opgetreden moeten worden. De Voorzitter deelt deze gevoelens niet en zegt dat het belang gediend is door de 

Club vooralsnog select te houden/. Doet men dat niet dan loopt men gevaar dat het peil spoedig omlaag zal gaan 

en moeilijk omhoog te krijgen zal zijn. De overige heeren deelen deze opinie en begrijpen niet, dat de 

exploitatiekosten zoo hoog zijn. Volgens de heer Luden zijn die bij de Hilversumsche en Kennemer veel lager. Heer 

Koning meent, dat geantwoord dient te worden, dat de groote toeloop van leden eerst bij opening van de links zal 

komen. Dit is ook het gevoelen van de heeren Luden en Cremer. Hiertoe wordt dan ook besloten. 
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Hierna brengt de Voorzitter de Concept-Statuten in  behandeling. Met de artikelen 1 en 2 gaan alle heeren 

accoord. Bij art. 3 merkt de heer Luden op dat hij “eere-leden” mist en acht het noodig die alsnog op te nemen. De 

Vergadering gaat hiermede accoord. Er zullen dus zijn: 

a) eereleden 

b) gewone leden 

c) vijfdaagsche leden, d.w.z. zij, die alleen spelen van Maandag tot Vrijdag 

d) junior eden 

e) donateurs 

 

De heer Jiskoot meent, dat er geen verschil dient gemaakt te worden tusschen Juniorleden, d.w.z. dat zoons en 

dochters van leden, dus huisgenoot zijnde, geen voorrang hebben bij eventuele andere Juniorleden, zooals 

studenten e.a. onder 21 jaar en stelt voor hierover firma Temmink te raadplegen. Ook vraagt de heer Jiskoot hoe 

het gesteld is met de contributie voor Buitenlanders, zooals Gezanten enz., die dikwijls overgeplaatst worden. Dit 

zal nog later onder de oogen gezien worden. 

 

 Er bestaat verder verschil van opinie over wie recht van stemmen en ballotage hebben. De Voorzitter 

meent dat uitsluitend de gewone leden recht tot stemmen hebben en dat ballotage aan het Bestuur blijft. Het 

denkbeeld wordt geopperd om ook de vijfdaagsche leden stemgerechtigd te maken. Dit vindt geen bijval en wordt 

er besloten, dat alleen gewone leden het recht van stemmen en ballotage hebben, echter kan door minstens tien 

leden schriftelijk ballotage worden aangevraagd. 

De artikelen 4,5 en 6 worden zonder bespreking aanvaard. 

In art. 7 wordt op voorstel van den heer Luden een wijziging aangebracht en wel dat voorstellen tot wijziging van 

de Statuten minstens 14 dagen tevoren bekend dienen gemaakt te worden. 

Voor art. 8 wordt geen bespreking verlangd. De nieuwe Concept-Statuten zullen op voorstel van den Voorzitter 

aan de Bestuursleden worden toegezonden. 

 De Voorzitter beveelt voorts aan drukwerkjes over de oprichting van de Amsterdamsche Golfclub aan de 

leden rond te zenden. Na bespreking wordt besloten hiermede te wachten totdat het Clubhuis gereed zal zijn 

gekomen. De Voorzitter doet vervolgens voorlezing van diverse sollicitatiebrieven en aanbevelingen en deelt mede 

het zeer op prijs te zullen stellen, da bij het engageeren van personeel het Bestuur geraadpleegd wordt. Hierover 

zal nog met de firma Temmink van gedachten gewisseld worden. Het schijnt nml. Dat door de firma Temmink het 

buffet reeds werd verpacht en dat er een professional is aangesteld. 

  

Daarna wordt van gedachten gewisseld inzake het al of niet toelaten van candidaat-leden naar aanleiding 

van een door den Voorzitter ontvangen schrijven. Wordt aangehouden. 

 Nu wordt door de Voorzitter naar voren gebracht de mogelijkheid van het afsluiten van het Zwarte Wegje 

aangezien het gevaarlijk geacht wordt te spelen indien dit niet aan het verkeer wordt onttrokken. Van den heer 

Straman was bericht binnengekomen, dat sluiting twijfelachtig en lichtte dat nog nader mondeling toe. Toch gaf 

genoemde heer in overweging een poging daartoe te wagen. 

  

Vervolgens kwam in behandeling een verzoek van de Vrouwenclub om hare leden in de gelegenheid te 

stellen tegen gereduceerden prijs lid van de Amsterdamsche Golfclub te kunnen worden. In verband hiermede 

leest de Voorzitter een brief van de firma Temmink voor, waarujit blijkt dat genoemde firma wel een reductie wil 

toestaan en wel van 5% bij 25 en van 10% bij aanmelding van 50 leden. 
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 Ten slotte verzoekt de Voorzitter wel een avond te willen bepalen voor een volgende 

Bestuursvergadering. Besloten wordt die te doen plaatsvinden in de 2
e
 helft van November en wel op Vrijdag 23 

November a.s., ’s avonds 8 uur in de Groote Club. 

 

Bij een rondvraag doet de Secretaris nog voorlezing van eenige ingekomen brieven alsmede opgave van 

eenige  nieuwe leden, t.w. 

 Mr. J.T Asser   Minvervalaan 49 

 Hr.en Mw. J.C.J. Knegts  Prinsengracht 92 i 

 Mr.T.A. v. Heukelom  Pr. Hendriklaan 37 

 Hr. en  Mw.J.T.A. Nielen Nic. Witsenkade 32 

 Hr. en Mw. T. van Alfen  Apollolaan 96 

die allen worden aangenomen. 

 Hierna dankt de Voorzitter de heeren voor hunne aanwezigheid en sluit de Vergadering om 9 uur 50 

minuten 
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NOTULEN  

DER BESTUURSVERGADERING VAN DE  

AMSTERDAMSCHE GOLFCLUB 

GEHOUDEN OP 28 DECEMBER 1934 

IN DE GROOTE CLUB 

 

 

Aanwezig de heeren Mr. K. Jansma (Voorzitter), J.T. Cremer, Mr. L. van Cranenburgh, G.W.A. Luden, Mr.J. A. van 

Sonsbeeck en de Secretaris. 

Tegen 9 uur komt ook nog de heer Koning. 

 

 Omstreeks 8 uur opent de Voorzitter de Vergadering en doet allereerst mededeeling dat buiten het 

Bestuur om een 2
e
 Professional is aangesteld en wel de heer Van Dijk van “ De Pan”. De Voorzitter deelt mede 

genoemden Van Dijk verzocht te hebben even op de vergadering te willen komen. De heer Cremer merkt op dat 

het een zeer geschikt persoon is, die reeds als caddy, caddymaster en anderszins is werkzaam geweest. Ook de 

heer Van Cranenburgh zegt hem te kennen. Vervolgens verschijnt de heer Van Dijk en worden hem door den 

Voorzitter en de Bestuursleden diverse vragen gesteld, die op bevredigende wijze beantwoord worden en 

ondervindt zijn aanstelling geen tegenkanting. De heer Van Dijk verlaat de Vergadering. 

 Vervolgens worden op verzoek van den Voorzitter door den Secretaris de notulen van de vergadering 

gehouden op 18 October 1934 voorgelezen en goedgekeurd nadat de Voorzitter verzocht heeft daarin alsnog de 

namen van de nieuw aangenomen leden te willen opnemen.  

 Daarna doet de Voorzitter voorlezing van de gevoerde correspondentie met de Nederlandsche 

Spoorwegen en het Gemeentebestuur van Ouder-Amstel betreffende afsluiting van dn Zwarten Weg, die voor 

kennisgeving wordt aangenomen. 

 

 Hierna wordt overgegaan tot behandeling van de Concept-Statuten. Met den inhoud van art. 1 & 2 gaat 

men accoord. Bij art. 3 stelt de heer Luden voor onder c.  te lezen: “ vijfdaagsche leden, d.w.z. zij die alleen spelen 

van Maandag tot en met Vrijdag” i.p.v. Maandag tot Vrijdag. 

en de heer Van Sonsbeeck om “ aangemeld” te doen veranderen in “ voorgedragen” en de betreffende  alinea dus 

zal luiden: 

“ Om het lidmaatschap te kunnen verkrijgen moet men door twee leden, geen Bestuuursleden zijnde, 

worden voorgedragen bij het Bestuur, dat over de toelating beslist.” 

Aldus wordt besloten. 

Ook over de laatste alinea, nml. op welke wijze het lidmaatschap verloren wordt, wordt van gedachten gewisseld 

en stelt de Voorzitter voor deze in overeenstemming met art. 7 van het Huishoudelijk Reglement te doen luiden en 

wel als volgt: 

“ Het lidmaatschap wordt verloren door opzegging, door wanbetaling der aan de Club verschuldigde 

gelden of door ontzetting uit het lidmaatschap”. 

Hiermede gaat men accoord. 

 

Bij art. 4 stelt de heer Van Sonsbeeck voor het aantal Bestuursleden direct op 9 te bepalen. De heeren Luden en 

Van Cranenburgh voelen er meer voor een speling te laten wordt er besloten art. 4 ongewijzigd te laten bestaan. 

Bij de art. 5 & 6 wordt geen bespreking verlangd. 

Bij art. 7 wordt voorgesteld de tweede zinsnede te doen luiden:  
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“ Zij behoeven eene meerderheid van ten minste 2/3 van aantal uitgebrachte stemmen enz. “ 

Aldus besloten. 

Verder wordt geen behandeling van de Concept-Statuten verlangd. 

 

 Thans komt aan de orde het Huishoudelijk Reglement en brengt de Voorzitter in de eerste plaats een 

woord van hulde aan den heer Luden voor de opstelling daarvan en gaat men vervolgens over tot artikelgewijze 

behandeling. 

Met den inhoud van de art. 1 & 2 gaat men accoord. Bij art. 3, alinea 1, stelt de heer Van Sonsbeeck voor voor “ 

het Bestuur beoordeelt enz. “ te lezen: “ het Bestuur beslist”. Na verdere bespreking wordt art. 3 door een nieuwe 

redactie gewijzigd. Art. 4 accoord. 

Bij art. 5, 2
e
 alinea a. wordt voorgesteld de bijvoeging (echtparen één stem) te laten vervallen is is men van 

oordeel, dat ook de vijfdaagsche leden het recht dienen te hebben voorstellen op de Vergadering te doen. Aldus 

wordt besloten en wordt er eene nieuwe alinea aan toegevoegf, luidende:  

“ Alleen de gewone en de vijfdaagsche leden hebben het recht op de vergadering voorstellen te doen.” 

Bij art. 6 stelt de Voorzitter voor de woorden “ voor den 1 Januari schriftelijk” te doen veranderen in “minstens 

drie maanden voor het nieuwe vereenigingsjaar, per aangetekend schrijven” en gaat men hiermede accoord. 

Art. 7 wordt naar aanleiding van het besprokene bij art. 3 van de Concept-Statuten eenigszins gewijzigd. 

Bij art. 8 merkt de heer Cremer op dat hij het bedrag van fl. 10,-- voor Donateurs te laag vindt en zou dit gaarne 

verhoogd zien tot plus minus fl 25,--. Dit om ongewenscht bezoek te voorkomen en vindt dat steun bij den heer 

Van Sonsbeeck. De Voorzitter deelt eenigszins deze bezwaren maar acht het bedrag voor echtgenooten van leden 

te hoog en stelt dus voor in dit artikel niet te spreken van “ Donateurs” maar van “ Theeleden”, die als zoodanig 

door het Bestuur worden aangenomen. Hiermede gaat men accoord en wordt art. 8 dienovereenkomstig 

gewijzigd. 

Art. 9 accoord. 

 

Bij art. 10 wordt voorgesteld in de 2
e
 alinea het woord “ ontzetting” te veranderen in 

“vervallenverklaring”; aldus besloten. 

Bij art. 11 stelt de heer Van Sonsbeeck voor de volgorde der alinea’s te wijzigen, waartoe na enige bespreking 

besloten wordt. 

De art. 12 & 13 behoeven geen nadere bespreking. 

Bij art. 14 deelt de Voorzitter mede dat hij naar aanleiding van een gehouden bespreking met de heer Temmink 

over het Secretarisschap nog wel iets zou willen zeggen, maar dat liever niet wil doen in het bijzijn van den heer 

Falk en verzoekt hem dus zich even in een ander vertrek te willen ophouden. Na zijn terugkeer in de Vergadering 

deelt de Voorzitter mede dat er geen bezwaren zijn hem tot Secretaris te benoemen en zijn titel dan zal zijn 

Secretaris-Administrateur. Naar aanleiding daarvan brengt de heer Van Sonsbeeck naar voren dat men dan ook 

moet voorkomen dat zijn benoeming afhankelijk gesteld wordt van de Jaarlijksche Algemeene Ledenvergadering 

en stelt voor in art. 11 het woord Secretaris te schrappen en hem dus geen onderdeel van het Bestuur te doen 

uitmaken. Hiermede kan men zich vereenigen en vindt er een kleine wijziging in de volgorde der artikelen plaats. 

Art. 16 zal nu 14 worden en overigens de volgorde van thans aangehouden worden. Art. 17 t/m 22 accoord. 

 

Bij art.23 merkt de heer Koning op, dat hij Maart voor het houden van de Jaarlijksche Algemeene 

Ledenvergadering wat te vroeg vindt en wordt naar aanleiding daarvan besloten de woorden “ zoo mogelijk in den 

maand Maart” te veranderen in : “voor 1 Mei”. 

Aan art. 24 inzake stemmingen wordt nog een punt d. toegevoegd, nml.: “ onderteekende stembriefjes”. 



8 

 

De overige artikelen behoeven geen nadere behandeling en brengt de Voorzitter den heer Luden nogmaals hulde 

voor zijn werk. 

 

 Vervolgens wordt door den Voorzitter een nieuw opgestelde Concept-Overeenkomst met de firma 

Temmink rondgedeeld. Deze wordt zonder eenige discussie goedgekeurd nadat de heer Luden gevraagd had of 

ervoor gezorgd was, dat de prijzen der consumpties in het Clubhuis zoo laag mogelijk gehouden zouden worden. 

De Voorzitter zegt toe dit nog nader met de firma Temmink te zullen overleggen wordt gemachtigd het contract 

aldus af te sluiten. 

 De Voorzitter doen hierna nog opgave van eenige nieuwe Candidaat-leden, die aangenomen worden. 

Vervolgens vraagt de Voorzitter of er bezwaren zijn tegen het verspreiden van een drukwerkje over de Golflinks en 

om de Revue der Sporten te benoemen tot Algemeen Orgaan van de Golfclub. Hiertegen worden geen bezwaren 

gemaakt. 

 

 Bij een rondvraag merkt de Voorzitter nog op dat hij meent dat de 18
e
 green te dicht bij het Clubhuis ligt. 

De heer Koning geeft daarover eenige inlichtingen en zegt dat hieraan weinig te veranderen valt. 

 

 Niets meer aan de orde zijnde sluit de Voorzitter om ongeveer 10 uur 30 min de Vergadering, hopende 

dat de eerstvolgende Vergadering in het nieuwe Clubhuis gehouden zal kunnen worden. 
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NOTULEN  

DER BESTUURSVERGADERING VAN DE  

AMSTERDAMSCHE GOLFCLUB 

GEHOUDEN OP WOENSDAG 6 MAART 1935 

IN DE GROOTE CLUB 

 

 

Aanwezig de heeren Mr. K. Jansma (Voorzitter), W. Brusse,  

Mr. L. van Cranenburgh, Gust. Jiskoot, G.W.A. Luden, Dr. W. Siegers,  

Mr. J.A. van Sonsbeeck, en  de Secretaris. De heeren  Cremer, Koning en Straman hadden bericht van verhindering 

gezonden. 

 

Even na acht uur opent de Voorzitter de Vergadering en verzoekt den Secretaris voorlezing van de notulen van de 

Vergadering, gehouden op 28 December 1934, te willen doen. Na voorlezing vraagt de Voorzitter of er wellicht 

bemerkingen zijn. De heer Brusse informeert of deze ook in een Notulenboek worden ingeschreven, hetgeen 

bevestigend beantwoord wordt. De Notulen worden hierna met een woord van dank goedgekeurd. 

 Hierna doet de Voorzitter mededeling over het sluiten van het contract met de firma Temmink, in 

verband met brieven die hij naar aanleiding daarvan aan genoemde firma ontving en waardoor het contract nog 

niet geteekend is. Iets van eenigszins ernstiger aard is het, dat de firma Temmink zich alle rechten wenscht voor te 

behouden over maximum en minimum aantal leden. Genoemde firma wenscht het contract te ontbinden na 

verloop van een jaar, indien de club niet minstens 400 leden telt, welke garantie volgens den Voorzitter moeilijk te 

geven is. Dr. Siegers zegt dat het haar toch wel niet te doen zal zijn om het aantal leden, maar om de gelden die 

binnen zullen komen. Voor een contract zou met guldens gegarandeerd moeten worden en zou dan eventueel aan 

het einde van het jaar een hoofdelijke omslag geheven dienen te worden. De heer Jiskoot is bang dat dan 99 van 

de honderd leden zullen bedanken. De  Voorzitter deelt mede dat hij den heer Temmink heeft uitgenoodigd tegen 

9 uur op de Vergadering te willen komen en dat hij ervan overtuigd is dat men het over die punten dan wel eens 

zal worden. 

 

 De Voorzitter meent de verplichting te hebben zooveel mogelijk leden te krijgen maar dat den heer 

Temmink zich alle rechten voorbehoudt is niet juist. Wij kunnen ons niet verbinden om in het eerste jaar reeds 400 

of 500 leden te krijgen. De heer Siegers zet nogmaals zijn bovengenoemde standpunt uiteen en meent dat niet het 

Bestuur maar de Vereeniging garantie dient te geven. De heer Jiskoot blijft van oordeel dat er dan verscheidene 

leden zullen wegloopen. Dr. Siegers vindt de contributie vrij laag, wat door de heeren Brusse, Jiskoot en Luden 

bestreden wordt. 

 De heer Van Sonsbeeck beveelt aan van tevoren de houding te bepalen, die tegenover den heer Temmink 

dient aangenomen te worden. De heer Jiskoot vindt dat de termijn op 2 jaar gesteld kan worden, hetgeen den 

Voorzitter een gelukkig idee vindt. Dr. Siegers zegt dat de firma Temmink de touwtjes in handen dient te houden; 

men mag de firma Temmink niet het risico laten loopen eenige jaren verlies te maken.  

 

De Voorzitter is het hiermede niet eens en vindt dat de firma Temmink geen garanties kan verlangen zoo 

zij niet op het aantal guldens komt. Volgens den heer Van Cranenburgh moet de Club langzaam en wel opgebouwd 

worden. De Voorzitter stelt voor heer Temmink te zeggen dat hij hieraan niet al te veel moet vasthouden maar hen 

vrij moet laten.  
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De heer Van Cranenburgh meent dat de groote toeloop van leden eerst in Mei 1936 verwacht kan worden en dat 

in ’t eerste jaar geen sluitenden begrooting verwacht kan worden. Te bepalen 1 Juli 1936 terwijl het 

vereenigingsjaar blijft loopen van 1 Januari tot 1 Januari. 

 

 Voorts maakt de Voorzitter nog eenige opmerkingen over het Huishoudelijk Reglement naar aanleiding 

van ontvangen schrijven van den heer Temmink. Bij art. 2 stelt hij de vraag of één als 5-daagsch lid aangenoomen 

lid zich zonder meer kan laten doen overschrijven als gewoon lid; hiermede gaat men accoord maar zal zoo’n lid 

dan het verschil in entree moeten bijbetalen. 

 Bij  art. 5 om i.p.v. “terreinen”  “ 18 holes” te lezen, aangezien op de terreinen ook oefenterreinen en 

overdekte tees aangelegd worden en wanneer de Profs deze in gebruik hebben zouden zij liever de mogelijkheid 

vermijden, dat een erg juridisch aangelegd lid deze van hun oefenterrein kunnen verjagen. De Voorzitter meent 

dat hiervoor geen angst behoeft te bestaan. 

Bij art. 14 dat hij dit onaanvaardbaar acht wegens hun principe van exploitatie in eigen hand. Het gaat 

hier over het benoemen van een Secretaris-Administrateur uit de leden door het Bestuur. Zij zijn bereid 

candidaten voor deze functie van het Bestuur te vernemen maar wenschen geheel vrij te blijven om eigen 

candidaten voorrang te verleenen. Het is echter niet uitgesloten, dat zij eventueel een Candidaat onder de Leden 

vinden, in welk geval zij wel tot overeenstemming zullen komen. Naar aanleiding hiervan merkt de Voorzitter op 

dat de heer Koning eventueel bereid is Honorair Secretaris te worden. 

Bij art. 29 over publicatiën in het Clubhuis, dat zij zakelijke mededeelingen moeten reserveeren. De 

Voorzitter zegt dat dit op de Leden slaat, niet op de firma Temmink. 

 

De heer Temmink komt ter Vergadering en wordt door den Voorzitter welkom geheeten.  

De Voorzitter verzoekt den heer Temmink nader zijn standpunt over minimum aantal leden te mogen vernemen. 

De heer Temmink zegt dat er minstens 300 leden noodig zijn om de rente te kunnen aflossen en dus meent zich te 

moeten houden aan een minimum van 400 leden. De Voorzitter stelt voor te trachten een middenweg te vinden. 

De heer Temmink vindt dat met propaganda meer bereikt zou kunnen worden.  

De heer Luden zegt dat met dagkaarten veel te bereiken zal zijn en ook door de Fees op Zaterdag en Zondag 

hooger te stellen. De heer Temmink merkt op dat hij niet zoo op selectie gekeken zou hebben; selectie zou bijzaak 

geweest zijn, want hoe meer leden, des te meer inkomsten.  

Naar aanleiding van een vraag van Dr. Siegers zegt de heer Temmink dat er met 300 leden pas net genoeg voor 

afschrijving ontvangen wordt.  

 

De Voorzitter meent dat men de Vereeniging op peil dient te houden door Selectie, daar men alleen op deze wijze 

op den duur een zeer groot aantal leden bereikt; het is echter moeilijk om te zeggen: “ in 1 jaar 400 leden”. 

De Voorzitter leest een brief voor van de firma Temmink over twijfelaars die, ware er meer bekendheid aan de 

zaak gegeven, zeker als lid waren toegetreden en stelt voor een boekje samen te stellen. Men gaat hiermede 

accoord maar wordt aangeraden dit eenigszins aantrekkelijk te maken. De heer Temmink vindt dat er meer 

reclame gemaakt moet worden. 

De heer Brusse beveelt als lokvink aan het niet betalen van entree voor hen die zich alsnog voor 1 Mei als lid 

aanmelden. De heer Jiskoot meent dat het groote aantal eerst zal komen wanneer de baean geopend worden. De 

Voorzitter vindt het betalen van entree thans een ongemotiveerd cadeau maar meent ook dat op het oogenblik 

het moment gekomen is om reclame te maken. Na eenige discussie tusschen Dr. Siegers en heer Temmink over 

minimum aantal leden zegt Dr. Siegers dat het onmogelijk is om hem een verlies van 15000 Gulden op de hals te 

schuiven. 
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De heer Van Sonsbeeck stelt voor het contract te laten liggen tot 6 weken na opening der banen. 

 

De Voorzitter legt aan Dr. Siegers uit dat alles te goeder trouw gaat en meent dat het niet gaat zonder contract te 

werken. Dr.Sieger zou dan daarin een opzeggingstermijn willen opgenomen zien maar deelt de Voorzitter dit 

gevoelen niet. Voor verantwoording Club en voor heer Temmink acht hij een contract noodig. 

 

Er wordt besloten tot uitgifte van een geschriftje en het houden van een dagbladconferentie terwijl door den heer 

Luden nog wordt voorgesteld om een lezing te doen houden. 

Naar aanleiding van een schrijven van een Uitgevers ?? tot uitgifte van een speciaal Golfblad vraagt de Voorzitter 

den heer Temmink of hij er wat voor voelt om een collectief lidmaatschap voor 40 leden te sluiten. De heer 

Temmink wenscht hiertoe niet te besluiten aangezien al die speciale bladen geen reden van bestaan blijken te 

hebben. 

De Voorzitter meent den heer Temmink niets te vragen te hebben en dankt hem voor zijne aanwezigheid. De heer 

Temmink verlaat de Vergadering. 

 

Hierna doe de Voorzitter mededeeling dat zich als candidaat-lid heeft opgegeven: 

  de heer G.L.Huter  Raphaelplein 20 

 

maar dat spreker gaarne een commissie van onderzoek zou wenschen.  

De heeren Brusse en Van Cranenburgh stellen zich hiervoor beschikbaar, waarvoor de Voorzitter genoemde 

heeren dank zegt en nog mededeelt dat het informatiebureau V.d. Graaf zich bereid heeft verklaard gratis 

informatie te verstrekken. De Secretaris doet nog mededeeling dat zich als leden hebben opgegeven: 

  Mevrouw Jeanne le Vino (?) – v.d. Meulen 

en 

  Mevrouw Berta Schäffer – v.d. Meulen 

 

Deze dames worden beiden als lid aangenomen. 

 

Bij een rondvraag komt de heer Siegers nogmaals terug op het te sluiten contract. Men neemt met een contract-

afsluiting voor 10 jaar een verplichting op zich, wat een geweldige verantwoording beteekent en spreker acht het 

daarom noodig een opzeggingstermijn voor weerszijden in te lasschen. Volgens heer Jiskoot is de heer Temmink 

coulant en moet met coulance beantwoord worden en bovendien is er een arbitrage-commissie. De Voorzitter 

zegt dat er een goede Arbiter is in den persoon van Mr. Pekelharing. 

Dr. Siegers vraagt den Secretaris uitdrukkelijk te willen noteeren dat hij het zeer gevaarlijk vindt een langdurig 

contract aan te gaan zonder opzeggingstermijn. Volgens den Voorzitter wil de heer Temmink een contract voor 10 

jaar en spreker acht het dus daarom geen bezwaar. De heeren Jiskoot en Van Sonsbeeck deelen nog mede dat zij 

zich niet wensche beschikbaar te stellen voor een plaats in het definitief Bestuur, zij achten het wenschelijk 

jongere krachten opgenomen te zien. 

De heer Van Sonsbeeck meent dat door het Voorlopig Bestuur geen contract kan worden aangegaan. 

De Voorzitter merkt nog op dat men wel degelijk verplicht is een contract aan te gaan en deze zaak zich niet leent 

voor behandeling in de ledenvergadering. 

 

 Niets meer aan de orde zijnde wordt de Vergadering om ongeveer  

10 uur 45 minuten door den Voorzitter gesloten.  


